

# SMK Rancha-Rancha Mengekalkan Keputusan Cemerlang SPM 2021 Dengan Pencapaian 100% Lulus.



Labuan, Khamis 16 JUN 2022 – Merupakan majlis penyerahan slip keputusan SPM bagi pelajar-pelajar SPM 2021 yang dikelolakan oleh Unit Kurikulum dan diselaraskan oleh bidang kemanusiaan. Semua pelajar menerima keputusan pada hari tersebut seperti mana yang telah diumumkan oleh Lembaga Peperiksaan, Kementerian Pendidikan Malaysia.

Sekolah Menengah Kebangsaan Rancha-Rancha, telah tersenarai dalam kelompok 3 sekolah yang berjaya lulus 100% di Labuan bersama dengan Sekolah Menengah Sains Labuan dan Sekolah Menengah St Anne Labuan. Keputusan ini merupakan kejayaan yang cukup membanggakan bagi seluruh warga SMKRR terutama sekali pengetua Ustaz Wan Azman sebagai peneraju utama kepimpinan SMKRR.



Pengetua SMK Ranca-Ranca Ustaz Wan Azman bin Wan Awang  
Ketika membuat pengumuman SPM 2021

Beliau mengucapkan tahniah kepada pelajar-pelajar SPM 2021 kerana telah menunjukkan usaha yang bersungguh-sungguh walaupun terlalu banyak dugaan dan cabaran sepanjang tahun lalu akibat kekangan waktu pembelajaran bersama guru secara bersemuka sangatlah hebat kerana masalah covid 19 masih aktif di seluruh negara. Cabaran dan dugaan ini bukanlah sesuatu yang kecil malah ada di antara pelajar sudah mula merasa tertekan dan hilang semangat, namun berkat kerjasama dan usaha keras guru-guru serta ibu bapa akhirnya SMKRR dapat mencapai kejayaan cemerlang SPM pada kali ini. Beliau berharap semangat dan momentum kejayaan ini dapat diteruskan di masa akan datang dan SMKRR terus mencapai kecemerlangan serta mengekalkan peratus lulus 100%.

Selain pencapaian 100% SMK Ranca-Ranca juga telah menunjukkan **peningkatan Gred Purata daripada 4.62 pada SPM tahun 2020 meningkat menjadi 4.52 untuk SPM tahun**

**2021.** Antara subjek – subjek yang lulus 100% pula adalah Bahasa Melayu , Sejarah, Sains, Geografi, Pendidikan Seni Visual , Fizik, Kimia dan Biologi.

Mata pelajaran Bahasa Inggeris, Geografi, Pendidikan seni menunjukkan peningkatan. Manakala subjek Bahasa inggeris mencapai “Lonjakan Saujana” iaitu Gred purata dari 6.28 untuk SPM 2020 meningkat menjadi 4.52 bagi SPM 2021 ini merupakan pencapaian tertinggi sebanyak 1.76 sejak SPM tahun 2019.



Penerima subjek lonjakan saujana Cikgu Nor Hasina binti Hassan untuk mata pelajaran Bahasa Inggeris

Pengetua Ustaz Wan Azman bin Wan Awang, mengucapkan setinggi –tinggi penghargaan kepada semua guru SMK Ranca-Ranca serta AKP yang sama-sama membantu dalam kesepakatan untuk menjadikan kejayaan ini satu realiti . Penghargaan dan terima kasih khusus buat guru-guru tingkatan 5 yang menjadi pemangkin kejayaan keputusan SPM tahun ini, kerana semangat yang ditunjukkan sangatlah luar biasa untuk membawa pelajar ini lulus dengan cemerlang. Walaupun ramai di kalangan guru-guru ini telah



berjaya berpindah ke sekolah baharu ketika SPM sedang berlangsung, namun ada di antara mereka masih meneruskan tugas membimbing pelajar-pelajar ini hingga ke saat-saat akhir melalui talian secara maya, meskipun sudah berada di sekolah baharu, tanggungjawab untuk memastikan pelajar SMKRR lulus di teruskan tanpa rasa lelah dan jemu.

Semangat dan kesungguhan guru ini yang seharusnya di beri pujian dan penghargaan yang besar atas kentalnya keazaman yang mereka pamerkan.

SPM kali ini berjaya melahirkan 11 pelajar cemerlang iaitu suatu peningkatan yang cukup memberangsangkan . Dua orang pelajar telah memperlehi "Straight A' untuk semua subjek. Pelajar tersebut adalah **Norsuhaila Binti Omar Ali** mendapat **10A** iaitu **4A+,4A** dan **2A-** bagi kelas aliran sains. Manakala **Nurul Syaqla Binti Yusaili** mendapat **9A** iaitu **1A+, 6A** dan **2A-** bagi kelas Sains Kemanusiaan.



Norsuhaila Binti Omar Ali mendapat 10A iaitu 4A+,4A dan 2A- bagi kelas aliran sains

Manakala antara pelajar cemerlang lain pula ialah Putri Nor Atiqah Syakirah Binti Awang Said ( 8A ) , Aliya Aliyanna Binti Alihan ( 7A), Nur Anatashya Nabilah Binti Yunos ( 6A), Farhan Naquiddin Nt Erma Sazali ( 7A) Nurul

Anisa Bt Sifian ( 6A ) , Mohammad Zaial Ariffin Bin Zainuddin (6A) Nur Shamimie Shazwanie Binti Muhammad Hatta ( 6A) Muhammad Ramadhan Bin Abdul Saad ( 6A ) dan Nur Qyairul Syifaa Bin Ryzisyaini (6A).



Sesungguhnya kejayaan sekolah ini adalah kejayaan bersama antara pentadbir, guru, murid, AKP serta Ibu bapa. Kerjasama dan kesepakatan inilah yang telah membawa kepada kejayaan sekolah. Tanpa kerjasama yang baik sesuatu kejayaan tdak akan dicapai. Usaha gigih guru dan murid juga telah membuahkan hasil yang baik , cogan kata SMKRR smart, SMKRR sepakat dan SMKRR the best perlulah selalu dijadikan sebagai satu dorongan semangat demi pencapaian yang terbaik setiap masa. Semoga kerjasama, semangat dan kesungguhan ini terus kekal dijiwa warga SMKRR the best.